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Abstract (en)
In a gas-operated premix burner for the combustion chamber of a gas turbine, the fuel which is injected via a large number of nozzles (17) is mixed
intimately together with the combustion air prior to ignition inside a premix space (21). The nozzles are arranged around a burner axis (10). For
the selective influencing of the fuel profile at the outlet of the burner, the fuel concentration in the region of the burner axis is kept greater than the
average fuel concentration in the outlet plane (22) of the burner. To this end, additional fuel nozzles (23) are provided in the region of the burner axis
(10). The additional fuel nozzles (23) can be fed via a separate fuel line (24). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem gasbetriebenen Vormischbrenner für die Brennkammer einer Gasturbine wird innerhalb eines Vormischraumes (21) der über
eine Mehrzahl von Düsen (17) eingespritzte Brennstoff vorgängig der Zündung mit der Brennluft intensiv vermischt. Die Düsen sind um eine
Brennerachse (10) herum angeordnet. Zur gezielten Beeinflussung des Brennstoffprofils am Austritt des Brenners wird die Brennstoffkonzentration
im Bereich der Brennerachse grösser gehalten als die mittlere Brennstoffkonzentration in der Austrittsebene (22) des Brenners. Hierzu sind
zusätzliche Brennstoffdüsen (23) im Bereich der Brennerachse (10) vorgesehen. Die zusätzlichen Brennstoffdüsen (23) sind über eine getrennte
Brennstoffleitung (24) anspeisbar. <IMAGE>
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